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Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde søndag den 11. april 2021. 

 
Tilstede:          Lars Ottesen 
 Rasmus Ditlevsen  
 Flemming Bodilsen  
 Hanne Pontoppidan                      
 Bente Gjerlevsen 
  
 

1. Bestyrelsen mødes med kort varsel søndag d. 11-4 2021 ”under åben himmel”.  
 

 Bestyrelsen er blevet kontaktet af Esbjerg Kommune i forbindelse med 
etablering af cykelstien på Gabelsvej. Kommunen har ønsket at bruge det 
grønne område (ved de ulige numre i Gabelsparken) som oplagringsplads. 

 
 Den høje bøgehæk mod Gabelsvej skal fjernes, for at give plads til cykelstien. 

 
Bestyrelsen har sendt følgende mail til kommunen og aftalt et møde tirsdag d. 13-04 
2021.: 
 
Gabelsparkens grundejerforening har afholdt bestyrelsesmøde i dag og ser frem til 
mødet på tirsdag d. 13. april kl. 13:00. 
  
- Grundejerforeningens bestyrelse er positivt indstillet på, at Esbjerg kommune kan 

anvendegræsarealet til oplags/arbejdsplads, forudsat at arealet genetableres til 
samme stand som forefindes i dag og genetableringen planlægges ind i jeres 
projektplan. 

- Vedrørende den overordnede genetableringsplan efter fjernelse af bøgehækken, 
ser vi gerne, at Esbjerg Kommune fremsender forslag herom. 

 
 

Tirsdag d. 13. april kl. 13:00 havde bestyrelsen et konstruktivt møde med Esbjerg 
Kommune.  
Der aftales et nyt møde medio juni 2021. 

. 
  
  

Referent 
Bente Gjerlevsen 


